
Høng Skoles MED har følgende kommentarer til høringsmaterialet for budget 2023.  

Først og fremmest takker vi for involveringer, der også omfatter et informationsmøde.  

Dernæst gør vi opmærksom på at høringsmaterialet er svært tilgængeligt, da det er meget 

omfangsrigt, og ikke altid gennemskueligt.  

Vi har valgt at kommentere på følgende emner.  

Om madordning på skolerne. Høng Skoles MED har svært ved at forstå den økonomiske 

prioritering ifht. indførelse af madordning på skolerne. Det er vores vurdering, at det er en 

uforholdsmæssig stor udgift ifht. den forventede effekt.  

Om øget forældrebetaling i SFO- 2. Vi frygter at en øget egenbetaling vil gøre, at der vil være 

mange forældre, der fremover ikke vil benytte tilbuddet. Det udhuler kvaliteten i SFO-tilbuddet.  

Om Høng SFO: Høng Skole har pt to matrikler, der drives SFO på. Det ønsker vi samlet på en 

matrikel. Gerne i nærheden af skolen. Det giver mulighed for bedre kvalitet i SFO-en, og mulighed 

for udvikling af stærke børnefællesskaber.  

Om ombygning og vedligehold Vi ønsker en restaurering af skolerne, der opdaterer 

læringsmiljøerne, så de lever op til de pædagogiske behov elevgruppen har, så de inviterer til 

stærke børnefælleskaber. Endvidere ønsker vi at der tages hånd om vedligeholdelsesefterslæbet på 

bygningsmassen. Det kan vi ikke se er prioriteret i anlægsrammen.  

Finansiering af specialtilbud: Med faldende elevtal er der også færre penge i normalområdet. Vi 

ser en udfordring i at fastholde kvalitet og trivsel i normalområdet, hvis der lyttes midler fra normal 

til specialområdet.   

Vi stiller os gerne til rådighed for at kvalificere gennemførelsen af de beslutninger I måtte vedtage i 

budget 2023. 

 

På vegne af Høng Skoles MED 


